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Møteprotokoll nr. 9/2016

Utvalg: Kommunestyret
Møtested: Ankeret, Lysøysundet
Dato: 11.10.2016
Tid: 12:00 – 15:40

Faste medlemmer som møtte:

Navn Funksjon Representerer
Ogne Undertun Ordfører AP
Hans Eide Varaordfører SP
Anne Torill Rødsjø Medlem AP
Ole Fredrik Hyllmark Medlem AP
Fredrik Sandness Medlem AP
Kristin Skilleås Medlem AP
Hans Jørgen Lysø Medlem AP
Hugo Solheim Medlem AP
Laila Iren Veie Medlem SP
Ole Graneng Medlem SP
Jan Vollan Medlem H
Tore Melhuus Medlem H
Tore Nilsen Medlem H
Anne M. Bjørnerud Medlem H
Walter Braa Medlem FRP
Per Odd Solberg Medlem BB

Faste medlemmer som ikke møtte:

Navn Funksjon Representerer
Sissel Eide Fremstad MEDL AP
Kristine Graneng MEDL SP
Lene Kotte MEDL AP
Mette Mari Leseth-Holm MEDL SV
Einar Aaland MEDL H

Varamedlemmer som møtte:

Navn Møtte for Representerer
Jan Otto Olden Sissel Eide Fremstad AP
Kurt Sundet Lene Kotte AP
Pål Inge Stene Kristine Graneng SP
Madelen Strøm Vollan Einar Aaland H
Ragnar Grønås Mette Mari Leseth-Holm SV
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Fra ungdomsrommet møtte:

Navn
Marit Antonsen

Fra fagorganisasjonene møtte:

Navn Stilling
Ingen

Fra administrasjonen møtte:

Navn Stilling
Emil Raaen Rådmann
Kjetil By Rise Kommunalsjef
Ådne Røkkum Kultursjef
Geir Aune Økonomisjef
Solfrid Lund Møtesekretær

Merknader:
 Møtet startet med informasjon om Fosenbrua AS og landbruksprosjekt/landbruksplan.
 Per Odd Solberg påpekte at møtet ikke burde vært avviklet i høstferien, men for øvrig ingen 

merknad til innkalling og sakliste.
 Sak 91/2016 ble behandlet først.
 Det var 20 stemmeberettigede ved behandling av sak 89/2016 p.g.a. inhabilitet.
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Saksnr Innhold Lukket

Interpellasjoner:

FO 16/9 Interpellasjon om 4 tiltak i eldreomsorgen

Saker til behandling:

PS 16/88 Tertialrapport 2 Lagunen i Bjugn KF

PS 16/89 Tertialrapport nr 2 Campus Fosen KF

PS 16/90 Tertialrapport Valsneset Utvikling KF - 2. tertial 
2016

PS 16/91 Tertialrapport 2/2016 - Bjugn kommune

Interpellasjon:
Interpellasjon fra Einar Aaland om 4 tiltak i eldreomsorgen ble besvart av ordføreren, og svaret 
legges ved protokollen.   
Ordføreren anbefalte ikke at forslaget i interpellasjonen ble vedtatt ved avstemming.
Tilleggsforslag fra Tore Nilsen: 
Rådmannen bes utrede spørsmålene i forbindelse med budsjettbehandlingen.
Ved avstemming ble interpellasjonen med tillegg nedstemt med 16 mot 5 stemmer.

Informasjon:
 Informasjon om prosjekt bru over Trondheimsfjorden v/Olav Ellevset og Albert Aasan.
 Informasjon om landbruksprosjekt og landbruksplan v/Ketil Kvam og Ingrid Hårstad.

Spørsmål/diskusjoner:
 Per Odd Solberg etterspurte spørsmål om lokalt innkjøp av matvarer til barnehage og skole.

Det ble besvart om at det bør handles der det er billigst og at det skal håndteres etter 
innkjøpsreglementet.

 Tore Nilsen ba om at spørsmål for ettertiden ble behandlet i tråd med retningslinjene som ble 
vedtatt ved oppstart av valgperioden.

Ogne Undertun Ole F. Hyllmark Jan Vollan
Ordfører (sign.) (sign.)
(sign.)
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PS 16/88 Tertialrapport 2 Lagunen i Bjugn KF

Daglig leders innstilling:
Tertialrapport 2/2016 for Lagunen i Bjugn KF tas til orientering.

Saksprotokoll i Lagunen i Bjugn KF - 04.10.2016

Behandling:
Daglig leders forslag enstemmig vedtatt.

Endelig vedtak:
Tertialrapport 2/2016 for Lagunen i Bjugn KF tas til orientering.

Saksprotokoll i Kommunestyret - 11.10.2016 

Behandling:
Styrets innstilling enstemmig vedtatt.

Endelig vedtak:
Tertialrapport 2/2016 for Lagunen i Bjugn KF tas til orientering.

PS 16/89 Tertialrapport nr 2 Campus Fosen KF

Daglig leders innstilling:
Tertialrapport nr 2 for Campus Fosen tas til orientering

Saksprotokoll i Campus Fosen KF - 04.10.2016

Behandling:
Daglig leders forslag enstemmig vedtatt.

Endelig vedtak:
Tertialrapport nr 2 for Campus Fosen tas til orientering.

Saksprotokoll i Kommunestyret - 11.10.2016 

Behandling:

Hans Eide fratrådte som inhabil og det deltok dermed 20 stemmeberettigede ved behandling av 
denne saken.

Styrets innstilling enstemmig vedtatt.

Endelig vedtak:
Tertialrapport nr 2 for Campus Fosen tas til orientering.
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PS 16/90 Tertialrapport Valsneset Utvikling KF - 2. tertial 2016

Daglig leders innstilling:
1. Tertialrapport nr 2 for 2016 for Valsneset Utvikling tas til orientering
2. Driftsbudsjettet salderes som følger:

a. Konsulenthonorarer øker med kr 195.000
b. Bruk av fond økes med kr 195.000

Saksprotokoll i Valsneset Utvikling KF - 04.10.2016

Behandling:
Daglig leders innstilling enstemmig vedtatt med følgende endring:
Konsulenthonorarer økes med kr 135 000 og bruk av fond økes med kr 135 000.

Endelig vedtak:
1. Tertialrapport nr 2 for 2016 for Valsneset Utvikling tas til orientering
2. Driftsbudsjettet salderes som følger:

a. Konsulenthonorarer øker med kr 135.000
b. Bruk av fond økes med kr 135.000

Saksprotokoll i Kommunestyret - 11.10.2016 

Behandling:
Styrets innstilling enstemmig vedtatt.

Endelig vedtak:
1. Tertialrapport nr 2 for 2016 for Valsneset Utvikling tas til orientering
2. Driftsbudsjettet salderes som følger:

a. Konsulenthonorarer øker med kr 135.000
b. Bruk av fond økes med kr 135.000

PS 16/91 Tertialrapport 2/2016 - Bjugn kommune

Rådmannens innstilling:
Tertialrapport 2/16 tas til orientering.

Saksprotokoll i Formannskapet - 04.10.2016

Behandling:
Rådmannens forslag enstemmig vedtatt.

Endelig vedtak:
Tertialrapport 2/16 tas til orientering.

Saksprotokoll i Kommunestyret - 11.10.2016 

Behandling:
Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt.

Endelig vedtak:
Tertialrapport 2/16 tas til orientering.
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Svar på interpellasjon representanten Einar Aaland om 4 tiltak i eldreomsorgen:

Kommunestyret

I den korte tiden vi har vært konst. helsesjef har ordføreren registrert at høyres representant Aaland har 
kommet med en rekke interpellasjoner som ville betydd økt pengebruk. Det i en tid hvor vi alle har hatt 
hovedfokus på å få kontroll på økonomien. Som ordfører kan jeg ikke stå inne for en styring hvor vi den 
ene dagen skal be om nedbemanning og kutt, for deretter neste dag å lansere nye spennende tiltak. Det 
tror jeg vil bidra til forvirring.  Vi behandlet våre strategier for helseområdet i kvalitetsmeldingen for få 
uker siden.

Vi har hatt en gjennomgang av hjemmesykepleien og det tilbudet vi skal gi brukerne. Ordfører er også 
kjent med at vi skal gå i detalj på kvalitet i det planlagte prosjektet «SYNTH» i samarbeid med forsker 
ved NTNU og Åfjord kommune. Vårt tilbud i dag til Bjugns befolkning er nødvendig helsehjelp. 
Virksomheten driver innen «godt nok»-prinsippet. Det Aaland lanserer her er hjemmebesøk til friske 75 
åringer i en tid hvor vi strever med å få endene til å møtes-

Når det gjelder legemiddelhåndtering/gjennomgang følges dette opp med tilsynslegen. Vi har hatt flere 
sykepleiere på kurs om temaet. Nylig hadde vi en henvendelse fra Ørland hvor de ønsket hjelp og 
opplæring fra Bjugn helsesenter i bruk av multidose i hjemmesykepleien. Vi har kommet langt i forhold 
til våre naboer. Det er tett og god kontroll med medikamenter ved helsesenteret og vi har ikke de samme 
tilstander som nylig kom fram i Adresseavisen om enkelte sykehjem i Trondheim.

Hva gjelder velferdsteknologi har vi tidligere hatt en egen ansvarlig for dette. Det var det ikke midler til i 
2016-budsjettet. Erfaringene er for øvrig at våre brukere ofte har så dårlig helse at de ikke kan nyttiggjøre 
seg mye av den velferdsteknologien som finnes på markedet. På den annen side krever det ressurser hvis 
vi skal holde oss oppdatert på området. Rådmannen skal for øvrig i et møte med NAV-
hjelpemiddelsentral denne måneden for å høre hva de kan tilby av velferdsteknologi. 

Når det gjelder siste punkt og middagstiden ved Bjugn helsesenter, så handler også dette om ressurser. 
Rådmannen har sittet i drøftingsmøter med de fleste på kjøkkenet fordi vi skulle kutte ett årsverk. Det er 
også redusert bemanning i avdelingene på ettermiddag som et ledd i å spare inn kveldstillegg. Dersom 
representanten Aaland/Høyre mener at middagen skal serveres på ettermiddag, må vi ha ressurser til det. 
Dette er ikke et tiltak vi har prioritert inneværende år i rådende økonomisk situasjon.

Som ordfører er jeg opptatt av å være tydelig. Vi har et budsjett å forholde oss til og føringer fra 
rådmannen som baseres på tillit. Dette formidles også til organisasjonen. Vi har lagt planer for å komme i 
mål, og det gir en forutsigbar hverdag for de som er i driften. 

Vi skal ønske debatt om helsehjelpa vi gir.  Den viktigste føringen for økonomi gir vi i budsjett og for 
fag i kvalitetsmeldingen.  Når det er vedtatt, planlegges driften etter dette.  Det oppleves svært 
forvirrende når det kommer uforutsigbare innspill med jevne mellomrom i løpet av året som går på tvers 
av budsjettrammene.  I tillegg opplever ordføreren at kommunikasjonen kan bære preg av mistillit i 
forhold til kompetansen til alle som arbeider innen helse og omsorg.  Det er skuffende og uklokt.  Våre 
ledere kjenner hva de sentrale føringene er innen eldreomsorgen og de snakker ofte om det.  De vet at det 
er mye vi skulle ha hatt eller gjort annerledes.

Våre føringer skal vi nå gi i forbindelse med budsjettet.  Ordføreren vil derfor ikke gå inn i 
enkeltspørsmålene fra interpellanten nå og henstiller partiene om å komme tilbake til sine prioriteringer i 
forbindelse med budsjettet.

Svaret anses avgitt.


